
ZAPISNIK

2. seje Sveta stariev, kije bila 16. 4. 2025 ob 17.00 v avli matiane !ole na Spodn.ii Polskavi

Prisotni: ravnateljica Danica Veber, pomotnik ravnateljice Zvonko Hras, pomodnica ravnateljice

Mateja Puiko Erhatit, vodja podruinice Pragersko Marjetka Setar, vodja podruinice zgornja

Polskava Mihaela Haralovid, Barbara Berglez, Mateja Praprotnik Vidonja,

Dusanka Pleteriek, Adela Krois, Mateja Oako, Maja Furek 5inkovec, Andreja Robar eavnitar,

.lasmina Vaupotid, Sebastjan Jarc, Marjeta Podluniek Cehtl, Tamara Koro5ec, Dominika Rudl,

Mojca Jug, Lea Furlan, UroI Deiman, Vesna Prijol in Darja Pipu5

Odsotnost opravliili: Lea Ceder, Rok Seliniek, Maja Mohorko, Patricija Jurdid, Janez Berglez, Zorica Kostii,

Simona Smodii, Natalija Pedovnik

Odsotni: Mojca Kupdit, Gregor Lipej, Anton Grenko, Jana Vor5it

Zapisnikar: AlojzijaVrbek

Dnevni red:
7. Pozdrov in ugotovitev sklepinosti
2. Pregled sklepov 7. seje sveto storiev
3. Anolizo VIZ delo v 7. ocenjevolnem obdobju oziromo do 1.4. 2025

4. RaP - onalizo rezultotov onkete v iolskem letu 2024/25,
- noirtovonje oktivnosti zo iolsko leto 2025/26

5. lnformocije o delovonju in aktivnostih ZASSS

6. Razno

^d/7

Ravnateljica Danica Veber je prisotne lepo pozdravila ter povzela vizijo Sole: svetloba (svetle, prijetne in

sodobno opremljene uailnice ter okolica !ole), dotik (medsebojno spoltovanje in sodelovanje vseh

udeleiencev 5ole), znanje (vseZivljenjsko utenje s sodobnimi oblikami in metodami), sreda (zdrav nafin

iivljenja in osebnostna rast).

Nadaljevala je z mislijo neznanega avtorja:

))Ko storii in utitelji sodelujeio, otroci uspevoio.(

elane sveta starlev je pozdravila tudi predsednica sveta Lea Furlan. Svet stariev .ie uSotovil, da je

sklepden(od 29 dlanov je prisotnih 17 ilanov). Prisotni dlani sveta stariev se strinjajo s predlaganim

dnevnim redom in sprejmejo naslednji

SKLEP 7:

Svet stariev je sklepten in nadaljuje s sejo po predlaganem dnevnem redu'

Adl2

Svet stariev je pregledal zapisnik 1. seje sveta, ki je bila v ponedeljek, 30. 9. 2024. Na zapisnik in zapisane

sklepe ni bilo pripomb in svet stariev je soglasno spre.lel



SKTEP 8:

Svet starSev soglasno potrjuje zapisnik 1. seje sveta star5ev z dne 30. 9. 2024.

Nadalje je ravnateljica prosila star5e, da se posedejo v skupine po tri in jih prosila, da vsaka skupina
razmisli, se pogovori in odgovori na eno izmed slededih vpraianj:

1. Kako kot starii doiivljate sodelovanje s 5olo? Kaj bi si ieleli ved ali drugade?
2. Kako pogosto se z otrokom pogovarjate o Soli - ne le o ocenah, ampak tudi o potutju, odnosih,
prijateljstvu, pravilih?

3. Ali veste, kaj vai otrok razume kot "pravila" v ioli - in jih tudi spre.lema kot smiselna?
4. Kakino vlogo bi po va5em mnenju morali imeti starii pri oblikovanju Solske kulture in klime?
5. Kdaj ste nazadnje pohvalili delo utiteljev pred svojim otrokom? ln obratno - ali ste Ze kdaj z njimi delili
svoje skrbi?

5. Ali poznate interese, talente in modna podroija svojega otroka - ne samo tiste, ki so ocenjeni?
7. Kaj si ielite, da vai otrok odnese iz lole - poleg znanja?

Sledil je pogovor v skupinah in poroaanje ter izmenjava mnenj

Ad/3

Ravnateljica je svetu starlev podala poroiilo o vzgojno-izobraieva lnem delu do 1. 4.2025.
Povedala je, da je na !oli skupno 545 uiencev v 29 oddelkih.5olski obisk ob koncu 1. ocenjevalnega
obdobja je bt 93,27 % (na matidni Soli 95,59 %, na POS Zg. Polskava 94,94%in POS pragersko 92,12%).
Obisk pouka vsako leto upada, predvsem v vi5jih razredih, kadar je napovedano ocenjevanje znanja,
pride to 5e posebej do izraza.

V L. ocenjevalnem obdobju 16 udencev ni doseglo minimalnih standardov znanja pri enem ali ved
predmetih. Dogaja se, da nekaterih utencev tudi slabe ocene ne ganejo veE, jim je vseeno. Uaitelji so
naredili nairt za utence za popravljanje negativnih ocen, nekatere negativne ocene so ie popravljene.

Kar nekaj je tudi uaencev, ki so zaradi ponavljajoiih se krlitev pravil Solskega reda dobili prvi vzgojni
opomin, en ufenec pa ima ie tudi drugi vzgojni opomin (neprimerno vedenje, ogroianje sebe in drugih
...).

Predlog predstavnice starlevje bil, da bi moral udenec, kije metal petarde in s tem ogroialsebe in druge,
dobiti stroijo kazen. Zanimalo jo je tudi, kako se odzovejo starii na izreiene vzgojne opomine in ukrepe.
Ravnateljica je povedala, da se odnosi starSev do Sole zrcalijo v njihovih otrocih in ae ni konstruktivnega
sodelovanja s iolo, pri takem udencu pogosto vedno znova prihaja do kriitev pravil iolskega reda.
Nadalje je tekla razprava o disciplini v 8. b razredu, kjer pri predmetih fizika in angleiiina vedkrat ni
moino vzpostaviti miruvrazredu in na kakien nadin bi uiitelji teh pred m etov to lah ko dosegli. povedano
je bilo, da je predvsem v 3. triadi zelo teiko zagotavljati motivacijo in disciplino. Na podruinici pragersko

sta v dveh razredih spremljevalki, ki sta z uiencema prisotni pri pouku. Ravnateljica je omenila tudi
kadrovske teiave, ki se pojavljajo zaradi bolniikih staleiev (razni posegi in zaradi njih odsotnosti uditeljev
do 3 tednov in vei), zaradi pomanjkan.ja predmetnih uiiteljev se je naredila notranja prerazporeditev, in
sicer radunalnikar, ki je hkrati tudi profesor matematike, pouiuje matematiko, ostajamo pa brez
ratunalnikarja. Zaradi treh lokacij se uditeljivozijo med iolami in za pot porabijo odmore, ki bi jih lahko,
ie bi bili na eni lokaciji, porabili za pogovore z uienci.
Nadalje je ravnateljica povedala, da so tem iolskem letu bile uspeino izvedene tri jole v naravi, v teku
je veliko projektov, potekalo je ie veliko tekmovanj s podroija znanja, Sporta, glasbe ... kjer so bili nali
utenci zelo uspesni. V znanju logike so osvojili dve zlati priznanji, eno zlato priznanje so dobili pri
tekmovanju Bober, zlato in srebrno priznanje iz znanja slovenidine, zlato in tri srebrna priznanja iz znanja



Svet starsev je po prejetem poroailu soglasno sprejel

SKI.EP 9:

Svet starsev je seznanjen z analizo vzgojno-izobraievalnega dela v 5olskem letu 2024125 v !.
ocenjevalnem obdobju oziroma do L. 4.2025.

Ad/4

Pomotnica ravnateljice Mateja Puako Erhatid je starsem porotala o raz5irjenem programu (RaP) v tem
iolskem letu in o opravljeni anketi med uaenci in starSi v mesecu februarju. V 5olskem lelu 2O24/2025 je

naia iola v celoti pristopila k izvajanju raziirjenega programa. Temeljni namen raz5irjenega programa

osnovne Sole je vsem udencem in udenkam omogoiiti zdrav in celosten osebnostni razvoj, ki sledi

njihovim individualnim zmoinostim, interesom, talentom in potrebam, ob smiselnem upoltevanju
individualnih pridakovanj.

angleidine, tri srebrna priznanja iz znanja zgodovine, dve srebrni priznanji sta bili doseieni na glasbeni

olimpijadi ...

Udenci vseh razredov so se lahko udeleiili tekmovanja v lepopisju za lngoliievo pero, prav tako so

tekmovali v znanju iz sladkorne bolezni in eko kvizu, nekateri uienci so sodelovali tudi v literarnih
nateaajih. Dolotene uEence so uiitelji posebej pohvalili, izpostaviliso njihov spoltljiv in odgovoren odnos
do Solskega dela. Udenci opravljajo tudi lngolidevo in eko bralno znaiko ter bralne znaike iz tujih jezikov.

Uaenci lll. triade so aktivno sodelovali tudi v projektih Krokus in Globe.

Nov koncept razlirjenega programa zajema dejavnosti, ki smo jih doslej poznali kot:

- neobvezne izbirne predmete (4.-6. razred: tujijezik, umetnost, radunalniStvo, 5port, tehnika),
- interesnedejavnosti,
- pevski zbor,
- dopolnilni pouk, dodatni pouk, individualno in skupinsko pomoi,

- podaljiano bivanje.
- jutranje varstvo,
- kolesarski izpit,
- prvo pomod.

Nabor dejavnosti doloiajo tri podroija:
. gibanje in zdravje za dobro telesno poiutje in dulevno poiutje,

o kultura in driavljanska vzgoja,

. udenje utenja.

podrobna predstavitev raziirjenega programa z naborom vseh dejavnosti, opisi, razporeditvijo po

podroE.iih in Solah ter z urniki je dosegljiva na Solski spletni strani: https://www. ingoliceva.si/razsirien i-

!:rogram-rap/

Nadalje je gospa pudko Erhatid povedala, da so uditelji januarja evalvirali dejavnosti RaP, ki so bile

izvedene v 1. oc. obdobju, predvsem glede prisotnosti uiencev, teZave opaiajo v nemotiviranosti

utencev in neobiskovaniu dejavnosti, na katere so se prijavili

Nato je podala analizo rezultatov ankete, ki je bila uiencem in stariem posredovana v mesecu februarju.

Na anketo se je po treh pozivih odzvala polovica, odgovore je poslalo 232 stariev'

tz odgovorov izhaja, da 97 % udencev obiskuje eno ali ved dejavnosti RaP. Na vprasanje, kaj naj bi 5ola

zagotavljala v iasu RaPa, je bilo najved odgovorov za naslednja podroija: iportne aktivnosti in Sibanje,



samosto.ino uaenje in utna pomoi, dejavnosti, ki razvijajo sodelovanje, opravljanje domatih nalog,

razvijanje komunikacijskih veiiin in spretnosti, razvijanje ustvarjalnosti, inovativnosti, dejavnosti v

skladu z razliinimi interesi otrok... Zadovoljstvo utencev in stariev dosega stopnjo 3,4 na 4-stopnjeski

lestvici. Starii so navajali Stevilna opaianja, kaj njihovi otroci pridobi.jo z obiskovanje RaP-a: utrjevanje

ali nadgradnja znanja, nove izku5nje, spretnosti, veitine, samostojnost, odgovornost, Sportno

udejstvovanje, bralno pismenost, kreativnost, sproidanje, igro, druienje z vrstniki, ideje za ustvarjanje ...

Starii se povedini strinjajo z naslednjimi trditvami (razlike so tudi zaradi starosti udencev, kjer je izbira

dejavnosti bolj prepuidena uiencem, pri mlajiih so starii bolj vkljudeni):

- Seznanjen sem s ponudbo dejavnosti razlirjenega programa za svojega otroka.
- Svojemu otroku sem pomagal pri izbiri dejavnosti.
- Vem, katere dejavnosti redno obiskuje moj otrok.
- Sola je v okviru raziirjenega programa ponudila dovolj zanimivih dejavnosti za mojega otroka.
- Dejavnosti v okviru raziirjenega programa so tasovno organizirane tako, da to ustreza mojemu

otroku.
- Dejavnosti RaP-a spodbujajo samostojnost in odgovornost otrok.
- Moj otrok dejavnosti RaP-a rad obiskuje.
- Moj otrok se v Soli dovolj giba.

Pohvale stariev: organizacija RaP-a, pestra vsebina in nabor dejavnosti, veliko izbire in moinosti,
angaZiranost in trud nekaterih uaiteljev, urniki, ki so narejeni tako, da so zjutraj miselne aktivnosti,
popoldan pa bolj sprostitvene, ustvarjalne ...

S pomofjo ankete smo dobili tudi nekaj predlogov za izbolj5ave, ki jih bomo skuiali upoltevati pri pripravi
dejavnosti za naslednje iolsko leto: natantnej5a predstavitev dejavnosti, redno izvajanje !portnih
dejavnosti brez delitve, urnik z manj prekrivanja, drugadna razporeditev vsebin, 5e vei gibanja in
aktivnosti na prostem, ved proste igre, poudarek na osnovah raiunalniStva, ved programa na terenu, ved

dejavnosti po pouku ...

Nadalje so bili predstavniki stariev seznanjeni z nadrtovanjem aktivnostmi RaP-a za naslednje Solsko leto.
Ponudba dejavnosti bo prilagojena uiencem, izvajale se bodo tiste dejavnosti, za katere bo dovolj
prijavljenih. V RaP se uienci vkljudujejo prostovoljno, vsak se lahko prijavi na ved dejavnosti. V ta namen
bodo star5em junija poslane prijavnice z naborom in opisi dejavnosti za RaP, ki naj jih starii izpolnijo
skupaj s svojim otrokom. RaP pomeni priloinost, kako uience nauiiti preiivljati prosti aas kakovostno,
pri iemer Sola ponuja vsebine, ki sledijo potrebam danainjega iasa in zagotavljajo zdrav razvoj udencev.

Vef predstavnikov stariev je predlagalo, da bi se naartovalo 5e ved Sporta. Pomoinik ravnateljice je
povedal, da je 5port maksimalno razporejen glede na prostorske zmogljivosti telovadnice, tako zjutraj
kot popoldan, nekatere dejavnosti se, predvsem popoldanski RaP, ko so za to pogoji, izvaja tudi na
igriSdu.

Po krajii razpravi je svet stariev soglasno sprejel

SKLEP 10:

Svet starievje seznanjen z analizo rezultatov ankete za RaP v Solskem letu 2024/25 in z naErtovanjem
aktivnosti za v RaP-u za 5olsko lelo 2025-26.

Ad/s

lnformacije o delovanju in aktivnostih ZASSS je podala predsednica sveta stariev Lea Furlan. Najprej je
predstavila ZASSS. Povedala je, da se po 66. dlenu ZOFVI Sveti stariev lahko poveiejo v lokalne oziroma



regionalne aktive svetov starlev. Lokalni oziroma regionalni aktivi svetov stariev lahko ustanovijo
nacionalno zvezo aktivov. Zveza aktivov svetov starsev Slovenije je prostovoljna, nepoklicna, nevladna,
nestrankarska, svetovnon azorsko neopredeljena, neodvisna in neprofitna organizacija Svetov stariev, ki
organizirano uresnidujejo skupne interese starsev in otrok na podrotju vzgoje in izobraievanja.
Osnovni namen ZASSS je promovirati aktivno vlogo starlev ter utrditi njihovo soudeleibo enakopravnega
subjekta v vzgojno-izobraievalnem sistemu in s tem prispevati k izboljianju kakovosti vzgojno-
izobraievalnega procesa na vseh institucion a lnih nivojih.
Glavni cilj Zveze je prispevati k dvigu kakovosti vzgojno-izobraieva lnega sistema z uveljavljanjem
naravnega interesa in odSovornosti ter ustavne pravice starlev do aktivnega sodelovanja pri vzgoji in

izobraieva nju svojih otrok.
Naloge in natin delovanja Zveze:

- izmenjava in kritidna primerjava vsebinskih staliSd posameznih Aktivov glede aktualnih vpralanj VlZ,
- ugotavljanje moinosti za oblikovanje enotnih vsebinskih staliSd in pobud na podrodju VlZ,
- posredovanje in zastopanje vsebinskih staliid in pobud v javnosti in institucijah VIZ sistema,
- uveljavljanje interesov in pravic starSev pri izobraievanju otrok v sistemu VlZ,

- ozaveiianje star5ev o njihovih pravicah in dolinostih,
- informiranje starlev o zadevah s podrodja Solstva prek rednega posredovanja informacij Aktivom in

zainteresirani javnosti,

- izmenjava informacij o nadinu organiziranosti in delovanju svetov starlev ter o primerih dobre prakse,

- spodbujanje aktivne soudeleibe stariev v organih 5ol in krepitev sodelovanja stariev s !olo,
- obravnavanje vseh pomembnih vpraianj, ki vplivajo na poloiaj stariev in otrok kot udeleiencev v

sistemu VlZ,

- prizadevanje za celovitejSo zakonsko ureditev soudeleibe stariev v sistemu vzgoje in izobraievanja,
- sodelovanje pri oblikovanju Solske zakonodaje in podzakonskih aktov,
- sodelovanje s pristojnim ministrstvom pri oblikovanju lolske politike, tudi prek sodelovanja v delovnih

telesih, ki jih imenuje ministrstvo,
- sodelovanje z Zavodom RS za Solstvo,

- sodelovanje z drugimi subjekti na podrodju vzgoje in izobraievanja,
- sodelovanje in povezovanje s sorodnimitujimi ali mednarodnimi organizacijami,

- organiziranje predavanj, seminarjev in delavnic za starse s podroaja vzgoje in izobraievanja.
- priloinost za iole, da preko aktivov na skupno problematiko opozorijo druge deleinike (dostop do

odlodevalcev).

Organi Zveze so: skupiaina, koordinacija predsednikov aktivov (koordinacija), predsednik,

podpredsednika in tajnik. Mandat predsednika in podpredsednikov traja dve leti in se lahko ponovi.

Predsednik in podpredsednika so za svoje delo odgovorni Skupiiini Zveze. Vsi organi Zveze delujejo

nepoklicno, po naaelih prostovoljstva. Skupiiina je najviSji organ Zveze. Skupitino sestavljajo

pooblaiieni predstavniki Aktivov, ki na zasedanju SkupSfine soodloiajo po svoji vesti in presoji.

Koordinacija predsednikov Aktivov je izvrSilni organ Zveze. Sestavljajo jo predsedniki Aktivov in

posamiani organi Zveze (predsednik, podpredsednika in tajnik).

Trenutne a ktivnosti ZASSS:

1. Omejitev uporabe elektronskih naprav v Solah (peticija Odklopi.net),

2. Prenova uinih nairtov (dlani Kurikularnega sveta za spremljanje in usmerjanje prenove),

3. Predlog Zakona o in5pekcijskem nadzoru, spremembe ZOFVI, predlog sprememb Zakona o

osnovni 5oli,

4. MedvrstniSko nasilje (Posvet v Driavnem svetu Zagotavljanje pravice do varnega in vzpodbudnega

okolja v osnovni ioli),
5. Prihodnost slovenskega Solstva (Nova druibena pogodba za vzgojo in izobraievanje Partnerstva za

kakovost in pravidnost v vzgoji in izobraievanju v Republiki Sloveniji, Nacionalni program vzgoje

in izobraievanja za obdobje 2023 - 2033, novinarska konferenca z Zdruienjem ravnateljev



in pomotnikov ravnateljev Sloveni.le in Sindikatom vzgoje, izobraievanja, znanosti in kulture Slovenije

(SVlz), na kateri so opozorili na alarmantno stanje v javnem iolstvu).

ZASSS v EPA in trenutne aktivnosti EPA:

ZASSS je tlanica Evropske stargevske organizacije (EPA) od leta 2012. Robert Vuruiid, tajnik ZASSS, je od

novembra 2024 podpredsednik EPA, prej je bil podpredsednik Boitian Bobit Zabre5iak. Letos EPA

praznuje 40 let delovanja. ZASSS se 2x letno udeleZi konference in skupiEine EPA, kjer izmenjujejo

izkulnje s podrodja Solstva z drugimi driavami ilanicami. Leta 2023 je ZASSS prvid organizirala

konferenco in skupSiino EPA v Sloveniji. Naslov konference je bil Kakovost kot temelj za vzdrinost in

odpornost izobraievanja.
Tren utne aktivnosti EPA:

1. Sodelovanje z mobilni telefoni (digitalizacija), Meta,40 obletnica.

Nadrti ZASSS za prihod nost:

1. Okrepiti ilanstvo - ustanovitev/obuditev Aktivov ali prikljuditev k obstojeiim Aktivom. Aktivi so v

svojem delovanju avtonomni in neodvisni, komunikacija med ZASSS in posameznimi sveti star5ev

poteka preko vodstva aktiva (po navadije to predsednik aktiva, ki je tudi tlan Koordinacije ZASSS). S

takinim naiinom delovanja ima ZASSS stik z vsakim starlem, ki ima otroka v 5oli, kar jim pomaga

doseii re p rezentat ivn ost

2. Nadaljevanje trenutnih aktivnosti ZASSS v slovenskem in evropskem prostoru

3. Nadaljevanje uresnititve todk programskega dokumenta,,Prihodnji razvoj slovenskega Solstva"

4. lzobraievanje predstavnikov svetov starSev,5irjenje dobrih praks med iolami

5. Prenova spletne strani ZASSS.

Svet starlev je po kra.i5i razpravi soglasno sprejel

SKLEP 11:

Svet starsev je seznanjen z informacijami o delovanju aktiva in aktivnostih ZASSS.

Ad/6

1. sklop vpralanj se je nanaSal na varnost v 5oli.

Ravnateljica je povedala, da so vse Sole v Sloveniji, ki imajo 5ibkejie poiarne zidove za zalaito internetnih
omreiij, prejele groinjo po elektronski po3ti. Na na5i Soli je bila navedena poita poslana pod vsiljeno
polto- O prejeti groZnjo smo obvestili policijo, kjer so nam povedali, da gre za laien alarm.

Na Ministrstvu za vzgojo in izobraievanje so imeli podatek o groinji, vendar so Sole obvestili po

elektronski poiti, ko je bilo vse ie mimo. Ravnatelji so Ministrstvo zato opozorili na tako nedopustno
dejan.je. Po posvetu so morali ravnatelji na Ministrstvo posredovati Stevilke svojih mobilnih telefonov,
da bodo lahko v takih primerih pravodasno obveSdeni in prejeli navodila za ravnanje. Ravnateljica je
povedala tudi, da so imeli ravnatelji po tem dogodku na temo varnosti v Solah posvet na Brdu, kjer so
jim predstavili poseben protokol ravnanja v primeru prejetih groienj.
Nadalje je povedala, da iola nima ne vratarja in ne varnostnika, ampak informatorje v okviru javnih del,
ki imajo delovni das od 7.00 do 15.00, in da ni mogoie, da bi bili v Soli od 6.00 do 15.00.

Predlog stariev je bil, da naj sevse groinje jemljejo resno, naj se udencem v Soli ponovno popolnoma
prepove uporaba telefonov, tudi med odmori.
Ravnateljica je povedala, da udencem uporaba telefonov v Soli ie sedaj ni dovoljena.

Vpraianja in pobude star5ev s podruinice Zgornja Polskava:



2. sklop vpra5anj se je nanaial na delovne zvezke za naslednje Solsko leto.

Ravnateljica je povedala, da so uditelji po tehtnem premisleku v aktivih izbrali udna gradiva, ki jih utenci

uporabljajo pri pouku in za domaie uienje. Delovni zvezki so pri uiencih reieni razlidno zaraditega, ker

so naloge diferencirane, vse niso namenjene vsem, namenjene so tudi individualnemu utenju in

utrjevanju snovi.

Uditelji so pripravili izbor udnih gradiv za naslednje Solsko leto. lzbor bo predstavljen na naslednji seji

sveta starlev v mesecu maju.

3. Starii so podali tudi sledeia vpraSanja:

1. Kako bo urejeno poditniSko varstvo; kje in kdo organizira?

Obtina je pripravila razpis za izvajanje poditnilkega varstva uiencev, na katerega se je prijavil Center

Vintgar, ki bo izvajal potitniiko varstvo. Starsi bodo obveldeni tako.j, ko bo iola dobila obvestilo, da so

prijave za poaitniiko varstvo odprte.

Poditnilkega varstva v Solah ni mogode izvajati, ker utitelji v iasu poaitnic koristijo dopuste. Prav tako

je priporoiilo, da se v iasu poiitnic varstvo utencev izvaja izven iole. Pred leti, ko je na Soli 5e potekal

projekt Popestrimo 5olo, so se v okviru tega tudi med poditnicami izvajale razne dejavnosti, v katere so

se lahko udenci vkljudili, sedaj tega projekta ni vei.

2. Bi bilo moino izvesti ved prostih aktivnosti v dasu Rap-a?

Proste aktivnosti v iasu RaP-a so na urniku vsak dan, ostale dejavnosti pa so po ieljah in interesih

udencev. Na vseh treh lokacijah 5ol po pouku najprej sledi kosilo in sprostitev, nato so iportne dejavnosti,

sledi udenje uienja, nato ustvarjalne dejavnosti in na koncu das za prosto igro

Uienci vozadi po pouku ne more biti na igriSdu, na avtobus poiakajo v ioli ali pred 5olo.

3. Zakaj dovolite uporabo Youtuba v iasu Rap-a?

V iasu RaP- a se predvajajo doloiene vsebine (glasba), tehnologijo uporablja utitelj

4. Koliko % obdina sofinancira iolske obroke?

Malic in kosil obdina ne sofinancira, sofinancirajo se z ministrstva, v kolikor imajo udenci odobreno

subvencijo.

Sofinanciranje kosil je razlidno od obtine do obtine. Naia obiina sofinancira del plate za kuharice za

pripravo kosil. V ioli se kuha 507 kosil, od tega je 29 % kosil v celoti financiranih z ministrstva in 12 %

kosil pa ministrstvo financira v viSini 50 %.

Koliiine zavrzene hrane se zmanjiujejo, veiina otrok ima lep odnos do hrane' Ravnateljica je pozvala

star5e, naj bodo dosledni pri odjavi hrane, da bo >zavrikov< vedno manj'

Sledilje pregled tedenskega jedilnika, pribliino 4x tedensko so za malico na jedilniku mleina iivila, tako

kot narekujejo smernice zdrave prehrane. Ravnateljica je povedala, da se v Soli za obroke kuhajo juhe,

peiejo se domada peciva, v zadostni meri so vkljudeni lokalni proizvodi, Sola je vkljudena tudi v shemo

sadja in zelenjave in shemo mleka in mlednih izdelkov.
predstavnica stariev je pripomnila, da so mledna iivlila prepogosto na jedilniku in se.ii to ne zdi zdravo.

Na vpraianje predstavnika stariev, ali bo kombi, ki vozi otroke iz Gabrnika na Spodnjo Polskavo, ostal

tudi naslednje Solsko leto, sta ravnateljica in pomoinik ravnateliice odgovorila, da kombi tudi naprej

ostane - enako kot letosnje iolsko leto.

Sledilo je ie vpraSanje o preplaiilih za 5olo v naravi, na katerega je ravnateljica odgovorila, da bo stariem

za prepladila za iolo v naravi ratunovodska sluiba postala obrazce, na katerih bo moino oznatiti tri



moinosti - ali se stariem prefllaiilo v re na transakcijski raiun oziroma ali se preplaiilo poraiuna v
prihodlrjih mesecih ali pa se preplaiilo upoiteva pri drugem otroku-

Ravnatel.iica je na koncu povedala, da bo mami, ki is ielela poiasnilo glede izvajania dcjavnosti

raiunalniitva, odgovorile takoj, ko bo rlobil* orlgovor rxl uiiteljice, ki ratunalniiwo pouiuic. Ta utiteljica
je na ioli le ob fetrtkih in petkih in zat{, ie nisnro dobili nienega odgovora.

Predlog stariev je bil, da bise pri raiunainiitvu ctroci rriili in naudili osnov Worda, fxcela in Po'r",er pointa.

Drugih razprav ni bilo.

Ravnaleljica in predsednlca Sv€ta stariev sta se prisotnim &hvalili za udektbo na seji in sodelovanje.

Seja je bila zakljudena ob 19.(8.

Zapisala:

Atoizilfibek

(/ Liill,

Iredsednica Sveta stariev:
Lea Furian


